
Zápis z jednání Kontrolní a revizní komise č.1/2024 ze dne 06.01.2024 
 
Zúčastnění : Ivana Vošahlíková, Marián Broda 
 
Program : Kontrola roku 2023 + podněty ke zveřejněným změnám VV Klubu agility 
 
Místo : online jednání WhatsApp 
 
 

1. Seznam členů KAČR 2023 

Žádáme o zaslání jmenného seznamu členů Klubu aglility za rok 2023 včetně data vzniku 
členství pro účely kontroly. 

Dotaz: Je možné takové seznamy vygenerovat i za předchozí roky. 

 

2. Účetnictví 

V záloze účetnictví za rok 2023, kterou jste nám zaslali, není ještě zúčtován měsíc prosinec. 

Žádáme Vás o informaci, kdy bude účetnictví ve stavu, abychom mohli provést kompletní 

kontrolu. 

Zároveň Vás žádáme o zaslání chybějících dokladů za JOAWC, které proběhlo v červenci 2023 

a které urguji do současné doby. Především jde o fakturu nebo doklad za trajekt - úhrada za 

psy na palubě. 

Dále reagujeme na vaši informaci, že dopravce zajistila původní manažerka Štěpánka 

Řeholová, což na požadavek, abyste poslali smlouvu či objednávku, je informace zajímavá, my 

však potřebujeme konkrétní smlouvu či objednávku s dopravcem. Nevěříme, že cestování 

s nezletilými reprezentaty nebylo ošetřeno řádnou smlouvou mezi dopravcem a Klubem 

agility. 

 

3. Diskriminační kritéria na MČR 

Žádáme o přehodnocení stávajících kvalifikačních kritérií na MČR. Dle našeho názoru není 

správné, že je účast na kvalifikačních závodech podmíněna členstvím v Klubu agility ČR. 

Pokud kritérium nebude přehodnoceno, pak navrhujeme změnu názvu akce na Mistrovství 

Klubu agility ČR, neboť se nemohou účastnit demokraticky všichni s trvalým pobytem v ČR 

nebo s českým občanství, kteří mají řádně vystavený VP Klubem agility ČR, jedná se jen o 

klubovou akci. 

Prosíme o vysvětlení, z jakého důvodu toto omezení bylo nastaveno. 

 



4. Webové stránky klubu 

V rámci členské schůze byl probírán bod programu – návrh Marty Gregorové na úpravu 

webových stránek Klubu agility. Současný stav webových stránek je značně nepřehledný, je 

velmi složité dohledávání klíčových informací a dokumentů (dokumenty, zápisy výkonného 

výboru, per rollam, zápisy KRK). Navrhujeme, aby jednotlivé zápisy a dokumenty byly zároveň 

s vložením do jednotlivých sekcí viditelně zveřejněny v aktualitách. 

Pro lepší přehlednost stránky se zápisy navrhujeme místo inline výpisu udělat strukturu, 

například dle data vložení (to může být rozdílné od data zápisu) 

Pro představu přikládáme vizualizaci. Váš výpis 

 

Náš návrh 

 



Tato změna byla vytvořena přímo na webových stránkách Klubu agility za pár minut. Pokud 

s tím budete mít problém, můžete nám zařídit přístupy, což byl požadavek z členské schůze 

z roku 2022 a my Vám s úpravami rádi pomůžeme. 

S nepřehledností webových stránek souvisí velký problém zveřejňování příloh zápisů.  

Teprve 5.1.2024 se objevila jedna z chybějících příloh u zápisu VV z 11.12.2023, ale je přidána 

ke špatnému zápisu VV a to z data 27.11.2023, a další příloha stále chybí. 

V zápise VV z 23.10.2023 nebyla opět dodána příloha. 

Žádáme o vysvětlení důvodu, proč přílohy dosud nejsou zveřejněny. Připomínáme, že 

transparentnost VV a informovanost členské základny byla součástí vašeho předvolebního 

slibu. 

 

Se všemi projednávanými body souhlasili všichni členové kontrolní komise. 


